## 朝陽科技大學 099學年度第2學期教學大綱 Financial Risk Management 金融風險管理

當期課號	3026	Course Number	3026
授課教師	李博文	Instructor	Lee,Bor Wen
中文課名	金融風險管理	Course Name	Financial Risk Management
開課單位	財務金融系(四進)四A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	3	Credits	3
課程目標	本課程目標在於使學生了解金融風險的基礎觀念,以及目前風險管理所慣用的方法、技巧等.	Objectives	The course of financial risk management provide the fundamental concepts about financial risk. In addiction, they also introduce the methods and the techniques commonly used in this field.
教材	自編講議	Teaching Materials	自編講議
	期中考與期末考 60 % 平時測驗/作業&出席狀況 40 %	Grading	Midterm and Final Exam 60% Quizzes/Homework and Participation 40%
教師網頁	_		
教學內容	本課程目標在於使學生了解金融風險 的基礎觀念,以及目前風險管理所慣 用的方法、技巧等.	Syllabus	The course of financial risk management provide the fundamental concepts about financial risk. In addiction, they also introduce the methods and the techniques commonly used in this field.

尊重智慧財產權,請勿非法影印。